
Studium na Vysoké škole Polytechnické uteklo neskutečně rychle. Pamatuji si svoji první 

supervizi a praxi. Tehdy jsem ani nevěděla, co supervize obnáší. Naučila jsem se toho mnoho. 

Tento obor mi otevřel oči. Změnil můj pohled na svět a hlavně změnil mě samotnou. 


